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Abstract (en)
Heat exchange section in Al or Al alloy, especially for high pressure climatization components, consisting of a one piece extruded composite profile
(10) with at least two flat tubes (12,13) of the same or different internal and external geometry and connected by a bridge (14). In the longitudinal
direction of the composite profile the bridge (14) is directly adjacent to the side wall (11) of the flat tube (12) which has a narrowing (15) of thickness
less than that of bridge (14) and less than that of sidewall (11) : An independent claim is included for an evaporator.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Wärmetauscher aus Aluminium oder einer Aluminiumlegierung, insbesondere für
Hochdruckklimatisierungskomponenten, bestehend aus einem einstückig stranggepressten Verbundprofil 10 mit mindestens zwei Flachrohren 12,
13 gleicher oder unterschiedlicher Außen- und Innengeometrie, die jeweils über einen Steg 14 miteinander verbunden sind, wobei in Längsrichtung
des Verbundprofils 10 der Steg 14 jeweils unmittelbar benachbart zur Seitenwand 11 des Flachrohres 12 und des Flachrohres 13 eine Einengung 15
aufweist, wobei die Einengung 15. Diese Anordnung ermöglicht eine einfache Herstellung.
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